
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 20 GRUDNIA 2023 r. 

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 13 listopada  

2023 r. 

3. Podjęcie uchwał: 

Nr 149/23 – w sprawie zaopiniowania projektu planu rzeczowo-finansowego na rok 2024 

Nr 150/23 – w sprawie zaopiniowania planu rzeczowo-finansowego na rok 2024 

Nr 151/23 – w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę części działki 40 oraz 42, obręb 3050 

przez firmę Vestas z przeznaczeniem na place składowe. 

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Zebranie prawomocne: 9 Radnych obecnych – 6 Radnych nieobecnych 

Przewodniczący zawnioskował o zmianę porządku obrad poprzez dodanie uchwały nr 151/23. 

Wniosek o zmianę porządku obrad przyjęto ilością głosów: 

ZA: 8   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 1 

Ad. 2 

Protokół z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 13 listopada 2023 r. przyjęto ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Ad.  3 

Podjęto uchwały: 

Nr 149/23 – w sprawie zaopiniowania projektu planu rzeczowo-finansowego na rok 2024 ilością 

głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

 

Nr 150/23 – w sprawie zaopiniowania planu rzeczowo-finansowego na rok 2024 ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 151/23 – w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę części działki 40 oraz 42, obręb 3050 

przez firmę Vestas z przeznaczeniem na place składowe ilością głosów: 

ZA: 7   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 2 

Ad. 4 

Sprawy różne dotyczyły: 

• Przewodniczący przekazał Radnym informację o rezygnacji z pełnienia funkcji Radnej Osiedla 

Skolwin przez Panią Patrycję Dukat oraz Panią Agnieszkę Dukat. 



• Przewodniczący przekazał Radnym informację o rezygnacji z przyjęcia mandatu Radnego 

Osiedla Skolwin po zmarłej Pani Ewie Adamczyk przez dwóch kandydatów, którzy w wyborach 

w 2019 roku uzyskali kolejne wyniki. 

• Obecni na zebraniu Radni złożyli sobie życzenia świąteczno-noworoczne. 

 
 

Protokół sporządził 
Paweł Komar 

Sekretarz Rady Osiedla Skolwin 


